

Title of Offered Position:	Gastroenterologist
Contact Name:	Ian Sutcliffe, Chief of Gastroenterology, CISSSO
Address:	909 Boul la Verendrye
City:	Gatineau
Province:	Quebec
Postal Code:	J8P7H2
Telephone:	613-286-9281
Fax:	819-966-6198
Email:	isutclif@hotmail.com
Description of the Offered Position:	<p>Seeking a full-time Gastroenterologist, to replace a retiring colleague at the Hull Hospital. You would be joining a team of 3 established gastroenterologists in Hull, and total of 8 gastroenterologists in the department. The Gatineau and Hull Hospitals service the CISSS Outaouais regions, in Western Quebec. This is a beautiful region, with National Parks surrounding the city center, and services over 400,000 residents (largely bilingual). Practice is diverse, our team is young and dynamic. We are minutes away from Ottawa, have close academic affiliation with Montreal, and are currently developing a Medical campus (imminently a University Centre). Plenty of opportunity and growth for any/all practices.</p> <p>We provide exclusively Gastroenterology services (no Medicine call coverage), and the position offers considerable protected endoscopy time (3 to 4 half days per week at a minimum). French language comprehension is mandatory.</p> <p>Note: We will have members attending upcoming CDDW 2020, and would be happy to provide informal interviews +/- "meet & greet" for those interested. <u>Please simply contact email above.</u></p>

À la recherche d'un gastroentérologue à temps plein, pour remplacer un collègue qui prend sa retraite à l'hôpital de Hull. Vous rejoindriez une équipe de 3 gastro-entérologues établis à Hull et un total de 8 gastro-entérologues dans le département. Les hôpitaux de Gatineau et de Hull desservent les régions du CISSS Outaouais, dans l'ouest du Québec. C'est une belle région, avec des parcs nationaux entourant le centre-ville et desservant plus de 400 000 résidents (principalement bilingues). La pratique est diversifiée, notre équipe est jeune et dynamique. Nous sommes à quelques minutes d'Ottawa, nous avons une affiliation universitaire avec Montréal et nous développons actuellement un campus médical (immédiatement un centre universitaire). Beaucoup d'opportunités et de croissance pour toutes les pratiques.

Nous fournissons exclusivement des services de gastroentérologie (pas de couverture de garde en médecine) et le poste offre du temps d'endoscopie protégé (au minimum de 3 à 4 demi-journées par semaine). La compréhension de la langue française est obligatoire.

Remarque: Nous aurons des membres présents à CDDW 2020 et serions heureux de fournir des entrevues informelles aux personnes intéressées. S'il vous plaît nous contacter via le courriel ci-dessus.

Private Practice Position:

No

University Based Position:

Affiliated with McGill, and University campus in construction

Location of Position:

Hull Hospital

Starting Date:

Dec 1, 2019

Additional Information:

FRCPC Gastroenterology is required. Additional specialized fellowship training is not mandatory, but is considered an asset.

(CAG Office Use Only)

Date Posted: